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Krzysztof Rąkowski
Przewodniczący Rady Miejskiej 

    w Pabianicach 

Odpowiadając  na  interpelację  Radnego  Antoniego  Hodaka  dot.  systemu  gospodarki
odpadami komunalnymi, informuję: 

Biorąc pod uwagę narastający problem wielu gmin, jakim są ciągle rosnące koszty odbioru
i zagospodarowania  odpadów z zainteresowaniem przyjęliśmy wiadomość medialną  o  wygranej
Miasta Zduńska Wola w KIO w tej sprawie. W styczniu odbyliśmy wizytę u władz miasta oraz
w spółce MPGK w celu zapoznania się z zastosowanymi tam rozwiązaniami. Mogliśmy zobaczyć,
jak funkcjonuje spółka oraz jak zorganizowano sposób odbioru odpadów. Rozmowa z prezydentem
miasta Zduńska Wola oraz zarządem spółki potwierdziła,  że jest to pomysł do wdrożenia, choć
wymagający zaangażowania jednorazowo sporych finansów. 

Mając na uwadze, że zarząd spółki MPGK dopiero rozpoczął przedsięwzięcie nie można
jeszcze określić jego opłacalności, ale będziemy pozostawać w kontakcie z zarządem i obserwować
podejmowane  tam  działania.  Wykonanie  pierwszych  podsumowań  oraz  bilansów  zalet  i  wad
takiego  rozwiązania  będzie  możliwe  po  półrocznym  okresie  funkcjonowania  przyjętego  przez
Zduńską  Wolę  systemu.  Jeśli  koszty  przedsięwzięcia  będą  racjonalne  przygotujemy  analizę
i przedstawimy Wysokiej Radzie propozycję wdrożenia systemu w naszym mieście. 
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